To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INMA INVESTMENT AND FINANCIAL ADVANCES Date: 24-02-2022 12:02:12 PM Subject: Ordinary general assembly meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانماء للاستثمارات والتسهيلات المالية التاريخ: PM 12:02:12 2022-24 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي
The most important decisions of the company's ordinary general assembly meeting held on 22/2/2022 via visual and electronic communication means (Zoom) 1) The minutes of the previous session of the General Assembly for the year / 2020 were read. 2) The report of the Board of Directors for the year 2021 was voted and approved unanimously. 3) The report of the company's auditors and the company's accounts and budgets for the fiscal year / 2021 were voted and approved unanimously. 4) The members of the Board of Directors were discharged from liability for the fiscal year / 2021, according to the law and unanimously. 6) Electing the auditors of Messrs. "Dweik and Partners" Al-Tajamou Consulting and Auditing Company for the fiscal year 2022 and authorizing the Board of Directors to determine their fees	اهم قرارات اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنعقد تاريخ 2022/2/22 عبر وسائل الاتصال المرئي والالكتروني) 200m (ووم) 1) تم تلاوة وقائع الجلسة السابقة للهيئة العامة عن عام / 2020. 2) تم التصويت والمصادقة بالاجماع على تقرير مجلس الإدارة عن عام / 2021. 3) تم التصويت والمصادقة بالاجماع على تقرير مدققي حسابات الشركة وعلى حسابات وميزانيات الشركة عن السنة المالية / 2021. 4) تم إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية / 2021 حسب القانون وبالاجماع . 5) انتخاب مدققي حسابات السادة" دويك وشركاه شركة التجمع للاستشارات والتدقيق للسنة المالية / 2022 وتفويض مجلس الادارة بتحديد اتعابهم .
22-02-2022	22-02-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rola Emad Albasha	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rola Emad Albasha